
Hatalmas mosollyal zárták a hétvégét 
 
Élmény szempontjából százszázalékosnak mondta a versenyt Ferjáncz András és 
Ungvárszki Milán, akik szuperül érezték magukat a MIDEX Cered RS futamon. Az 
apróbb gondokat kivéve minden tökéletes volt, igazán jó tanuló hétvégén vannak túl, és 
az idejüket nézve a kilátásaik is bíztatóak. 
 
A Miskolcon Rally2-ben rajthoz álló duó bizakodva várta a következő futamuk előtti kisebb 

versenyt, amire Cereden került sor. Az egész évet tanulóévnek szánó páros, a rali sprint 
versenyen tesztelte újból a C2-t. Az autó beállításáról, a megfelelő gumiválasztásról, és a 

csapatépítésről szólt az elmúlt hétvége, ami fantasztikusra sikeredett végül minden 

tekintetben. 
 
„Az autó hibátlanul viselkedett, Milán hiba nélkül mondta végig az összes kanyart, az egész 
verseny alatt, és a Bakó Rally Team csapata ismét maximálisan kitett magáért. Mindenki 
segítőkész volt, legyen szó egy csapattársról, vagy szervizesről. A Cered-Zagyvaróna gyors 
oda-vissza nekünk nagyon tetszik, szeretem a kanyar kanyar hátán, és íven autózós történetet. 
Ehhez pedig optimális autó a Citroen C2R2, ezért tényleg azt tudom mondani, hogy nagyon 
szerettük a ceredi gyorsaságit mindkét irányból. Kalandunk volt bőven a verseny alatt, amit 

sikeresen megoldottunk, és kisebb korrigálással végül az úton maradtunk. Célba értünk, 
teljesen jó volt a hangulat, mind az autóban, mind a szervizben, mind a pályák szélén, 
egyszóval mindenhol. Reméljük minden verseny hétvégénk ilyen lesz.” – mondta Ferjáncz 
Andris mosolyogva. 
 
Andris és Milán hasonlóan vélekedett a ceredi sprint versenyről, de fejben és lélekben már a 

Bükfürdő Rallyra összpontosítanak.  
 
„Egész hétvégén jó volt a hangulat. Kóstolgatjuk az autót, és a gumiválasztást, és 

észrevettünk már most apróságokat, amin változtatnunk kell. Menni kell minél többet, és egyre 
jobb lesz, ahogy az időnket néztük. Mindkettőnknek kedvenc ez a ceredi pálya, a sok kanyarral 
egybevéve, jó volt rajta menni. Mi pont az ilyen gyorsokat szeretjük, ahol rengeteg kanyar van 
és egymásra tudunk hagyatkozni, és nem fejből kell autózni. Gondolatban viszont már a 
következő versenyen, Bükfürdőn vagyunk, ami ismét újdonság lesz számunkra, hiszen murván 
még nem autóztunk, de tudjuk, hogy nagyon jó lesz. És még meg szeretném ragadni az 
alkalmat, hogy megköszönjem a családnak, és a Bakó Rally Teamnek a sok segítséget és a 
támogatást.” – mondta Ungvárszki Milán bizakodva. 
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